
 1 

 

 

P R O T O K Ó Ł  

z  narady roboczej Sołtysów i Przewodniczących Komitetów  

Osiedlowych  w  dniu 18.12.2014 r.  

 

 

W naradzie uczestniczyli :  

      -     Pan Krzysztof Karczmarski – Kierownik Ośrodka Profilaktyki Uzależnień 

      -     Pani Ewa Malec – Przewodnicząca Komisji Rolnictwa , Leśnictwa i  

             Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

      -     Pan  Andrzej Wołos – Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i 

             Rozwoju Gospodarczego 

      -     Pan Tomasz Śmietanka – Burmistrz Gminy Kozienice         

- Pani Małgorzata Bebelska – Z-ca Burmistrza ds. Społecznych  

- Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych  

- Pan Robert Wojcieszek – Prezes KGK Kozienice 

- Pani Lucyna Malec – Dyrektor W-łu Polityki Społecznej 

- Pan Stanisław Siderski - Sekretarz Gminy Kozienice 

- Przedstawiciele KPP w Kozienicach 

- Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych wg załączonej listy obecności 

Przybyłych na naradę  powitał  Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przedstawiając  

jednocześnie  program narady: 

1. Widoczna Gmina Kozienice.  

2. Omówienie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  na rok 2015. 

3. Omówienie propozycji tematycznych narad na 2015 rok 

4. Wolne wnioski  

 

Pani Ewa Malec w związku z objęciem nowej funkcji w Radzie Miejskiej przybliżyła  

zebranym swoją osobę oraz przedstawiła skład Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Środowiska  

w której skład weszli : Pan Andrzej Kowalski , Pan Włodzimierz Kowalski, Pan Grzegorz 

Wrona. 

 

Ad.1. 

Pani Vice Burmistrz Małgorzata Bebelska zabierając głos poinformowała zebranych, że 

Urząd Miejski w Kozienicach wspólnie z Komendą Powiatową Policji w Kozienicach 

rozpoczyna kampanię pn.„Widoczna Gmina Kozienice”. Akcja związana jest ze zmianą 

ustawy Prawo o ruchu drogowym , nakładającym obowiązek noszenia elementów 

odblaskowych przez pieszych poruszających się po zmroku po drogach poza terenem 

zabudowanym a jej głównym celem jest zwiększenie świadomości społeczeństwa w zakresie 

właściwego zachowania się na drodze. Ponadto Pani Burmistrz poinformowała, że w ramach 

akcji policjanci z KPP Kozienice odwiedzą przedszkola i szkoły , gdzie będą rozmawiać z 

dziećmi i młodzieżą na temat zasad bezpiecznego  poruszania się po drodze oraz wręczą 

kamizelki i elementy odblaskowe. Działania obejmą także dorosłych mieszkańców naszej 

gminy. W czasie zebrań sołeckich i komitetów osiedlowych, wykładów na Uniwersytecie 

Trzeciego Wieku oraz innych spotkaniach z mieszkańcami gminy policjanci będą informować 

jak ważne  jest noszenie elementów odblaskowych i jak wpływa to na poprawę 

bezpieczeństwa.  

W podsumowaniu tematu głos zabrał przedstawiciel KPP , który również zachęcał do 

noszenia elementów odblaskowych po to aby być widocznym i czuć się bezpiecznie na 

drodze.  

Zebrani otrzymali elementy odblaskowe. Ponadto zostali wyposażeni na 2015r w niezbędne 

materiały biurowe.  
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Ad.2. 

Pan Krzysztof Karczmarski zabierając głos omówił harmonogram realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów alkoholowych w Gminie Kozienice w 

2015r.  

Główne zadania to: 

- Zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych 

od alkoholu. 

- Udzielanie rodzinom , w których występują problemy alkoholowe, pomocy 

psychospołecznej i prawnej , a w szczególności ochrony przed przemocą w rodzinie. 

- Prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie 

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii, w szczególności dla 

dzieci i młodzieży w tym prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych a także działań na 

rzecz dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-

wychowawczych socjoterapeutycznych.  

- Prowadzenie kontroli przestrzegania zasad i warunków korzystania z zezwoleń na sprzedaż 

alkoholu. 

- Koordynowanie Gminnej Polityki Społecznej w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi. 

Zebrani otrzymali ulotki dot.: 

1. „Nigdy nie jeżdżę po alkoholu” 

2. „ Czy twoje picie jest bezpieczne” dot. sposobu i zakazu picia alkoholu 

3. Informacja o pracy Ośrodka Profilaktyki Uzależnień. 

Ponadto Pan Kierownik zaapelował do zebranych, aby zgłaszali niepokojące sytuacje ze 

swoich miejscowości  do ośrodka  gdzie jest podejrzenie że występują                                                                                                                                                                          

wyżej omawiane problemy a szczególnie tam gdzie są dzieci.  

Przewodniczący Komitetu Osiedlowego Nr 1  zawnioskował o szersze rozpropagowanie 

omawianych ulotek.  

Ad.3.   

Tematy na kolejne spotkania zgłosili :  

1. Pan L. Matuszewski – Ryczywół 

- zaprosić przedstawiciela Ośrodka Doradztwa Rolniczego  

- przygotować informację dot. obszaru „NATURA 2000”   

       2. Pan Grzegorz Wrona – Staszów  

           -  zaprosić przedstawiciela dróg powiatowych  

       3. Pan Józef Cytryniak – KO nr 1 

            - zaprosić Dyrektora Szpitala Powiatowego 

            - zaproponował, aby program narad był bardziej elastyczny i można by było 

               wprowadzać ew. zmiany. 

4. Pan Andrzej Kowalski – Nowa Wieś  

- zaprosić przedstawiciela Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa  

Ad.4. 

Wolne wnioski 

1. Pani Janina Golik – Świerże Górne 

- zwróciła się z zapytaniem, czy środki które zostały z funduszu sołeckiego można 

przeznaczyć na  zapłacenie za sprzątanie ? 

Sprawa do wyjaśnienia w W-le GS z Panią Dyrektor T. Starzyńską  

2. Pan Andrzej Kowalski – Kępa Wólczyńska : 

- wykonać remont materiałem utwardzającym np. kruszywem drogi przywałowej przy 

posesjach1-7. 

      3.   Pan Ryszard Wolszczak – Wójtostwo 

            - dokonać remontu szlaką drogi gminnej w m. Wójtostwo na odcinku od posesji nr 34  

            do ul. Zielonej. 
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3. Pan Edmund Kordas – Ruda  

- utwardzić szlaką drogę po inwestycji do działek w Rudzie ( są zapadliska). 

- zawnioskował o projekt budżetu do wiadomości. 

       4. Pan Andrzej Lenarczyk – Przewóz 

             - wysypać ( utwardzić) kamieniem zakręt drogi powiatowej w Cudowie pomiędzy  

             Nr 21-22. 

         5.Pan Leszek Matuszewski – Ryczywół:  

            - dokonać ścinki poboczy drogi do Wilczkowic Górnych  

            - wystąpić do GDDKiA o przeprojektowanie – włączenie ul. Browarnej i dojazdu do  

               sklepu z ul. Długiej 

           - zapytał, czy będą fundusze unijne 

           -  przystąpić do nadania nazwy rynku w Ryczywole 

           - wykonać tablicę informacyjną Ryczywołu  

         6. Pan Czesław Majdak- Janików Folwark  

             - zasypać , zlikwidować dołki kamieniem na drodze od budynków socjalnych do  

               stawu w Janikowie.  

          7. Pan Marian Janeczek Łuczynów  

              - sprzątać na bieżąco wiaty przystankowe 

          8. Pan Zdzisław Gregorczyk – Chinów 

              - zapytał, czy będzie zmieniona linia energetyczna w Chinowie?  

Na zadane pytania i wnioski odpowiedzi udzielali : 

1. Pan Robert Wojcieszek – Prezes KGK Kozienice poinformował zebranych o 

wygranym przetargu na odbiór odpadów komunalnych w 2015r przez KGK. 

2. Pan Andrzej Wołos – Przewodniczący Komisji budżetu poinformował że prace nad 

budżetem będą trwały po 06.01.2015r. Posiedzenia Komisji są otwarte i  zaprosił do 

uczestnictwa. Ponadto poinformował, że cena wody nie ulgnie zmianie, oraz że KGK 

jest  odpowiedzialne za zimowe utrzymanie dróg. Zebrani otrzymali harmonogramy 

odbiorów śmieci. Pan Przewodniczący zwrócił się z prośbą do zebranych o 

dokonywanie właściwej segregacji odpadów a w szczególności zwrócił uwagę na 

odpady BIO aby nie łączyć z innymi odpadami, tylko w oddzielne pojemniki.  

3. Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. technicznych omówił m.in.  

- sprawy dot. remontu dróg 

- temat projektu budżetu   

- przeprojektowania ul.  w Ryczywole 

- dostarczenia szlaki na drogi  

- funduszy unijnych 

 

Na zakończenie narady Pan Burmistrz Tomasz Śmietanka podsumował tegoroczne wybory, 

pogratulował tym którzy kandydowali w wyborach do samorządu a także tym którzy wygrali. 

Podziękował za zaufanie jakim został obdarzony na następną kadencją. Następnie złożył 

zebranym  życzenia świąteczne i wszyscy przełamali się opłatkiem. 

  

               Pan Sekretarz podziękował zebranym za przybycie jednocześnie zapraszając na 

kolejne spotkanie.  

. 

 

 

                                                                                   Na tym protokół zakończono . 

 

Protokołowała: 

 

Celina Krakowska  

 


